
Mijn naam is Ans van 't  Hoff  en ik spreek hier als voorzitter van de Zonnebloem Ouderkerk en 

deelnemer binnen het GVO wat staat voor Gezamenlijk Vrijwilligers Overleg. Dit overleg richt zich op 

de zelfstandig wonende ouderen en vergaderd 4x per jaar. Hierin nemen naast de 

vrijwilligersorganisatie ook deel de Wethouder, beleidsmedewerker, Coherente, Mantelzorg &Meer 

en andere organisaties die betrokken zijn bij zelfstandig wonende ouderen. 

Er is al geruime tijd binnen dit overleg op onder andere mijn verzoek gekeken naar de mogelijkheid 

om vervoer voor ouderen te verbeteren. In een vergadering van 2018 is hier al over gesproken in 

aanwezigheid van de wethouders Boomgaard en de Reijke. Het gaat met name om een soort van 

buurtbus of boodschappenbus of hoe je het ook maar noemt voor kleine ritten in en rond het dorp 

naar ziekenhuis oid. Nadat dit onderwerp vaker in de vergadering is besproken heeft Wethouder 

Korrel in de vergadering van juni 2021 toegezegd dit binnen het Regiovervoer ter sprake te brengen 

en te onderzoeken wat mogelijk is. Helaas hebben we nog niets concreets vernomen en ik 

reken/hoop erop dat de wethouder voor het verstrijken van haar ambtstermijn en het verlaten van 

de politiek dit binnen de vervoersregio bespreekt en de mogelijkheden onderzoekt. 

Helaas heeft inmiddels de Gemeente het tarief van ouderenvervoer, de Regiotaxi naar mijn idee 

ongehoord verhoogd, Ik heb signalen van onze gasten gekregen dat Sinds augustus 2021 zijn de 

tarieven voor het opstaptarief met 50% verhoogd en de kilometerprijs zelfs met 67%. Een ritje van 8 

km is nu van 1,45 gestegen met bijna een euro. 

Zonder een oplossing voor een betere bereikbaarheid binnen het dorp of kleine regio lijkt deze 

stijging te hoog. 

Afgelopen jaar is er veel aandacht gegeven binnen de gemeente aan het project Eén tegen 

eenzaamheid. Ouderen moeten langer moeten thuiswonen, en dan is mobiliteit ongelofelijk 

belangrijk, lk hoop dat de Raad aandacht heeft voor vervoer voor ouderen omdat ik me zorgen 

maakt of dit onderwerp de aandacht krijgt die het nodig heeft. De prijs is belangrijk, maar zeker ook 

de kwaliteit. 
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